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van ANKE VAN DERMEERSCH
datum: 27 januari 2021

aan MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

Begroting  -  Financiering inhaalplan gehandicaptenzorg

Minister-president Jan Jambon verklaarde tijdens de plenaire vergadering van het Vlaams 
Parlement op 13 januari 2021 naar aanleiding van een actuele vraag dat de middelen voor 
de coronacrisis tussen de Europese lidstaten worden verdeeld op basis van de bevolking 
van het inverse van het bbp (70%) en de rest (30%), rekening houdende met de relatieve 
economische impact op het bbp van de coronacrisis (bbp: bruto binnenlands product).

Dit betekent dus dat de Europese middelen maar voor 30% verdeeld worden op basis van 
de behoeften (coronacrisis) en voor 70% als herverdelingsmechanisme. Het Europese 
herstelfonds is dus geen herstelfonds maar een transferfonds van middelen van Noord naar 
Zuid. Dat verklaart dan ook waarom bijvoorbeeld Italië drie keer meer krijgt dan Duitsland.

Minister-president Jan Jambon verklaarde ook dat, ongeacht de voormelde verdeling van 
de financiering, het Vlaamse relanceplan integraal zal worden uitgevoerd en dat de 
financiering van het inhaalplan voor de gehandicaptenzorg naar voor wordt getrokken. In 
deze financiering was pas in 2023 voorzien en er komt een bijpassing in 2021.

1. Betekent dit dan dat andere uitgaven verminderd zijn met 10%?

2. Betekent dit dan ook dat deze financiering niet meer zou gebeuren via de 
onderbenutting, geraamd op die 10%, zoals voorheen door de minister verklaard 
werd?

3. Zal de herorganisering van de financiering van het inhaalplan voor de 
gehandicaptenzorg zoals verklaard door minister-president Jan Jambon opgenomen 
worden in de aanpassing van de begroting 2021?



MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD
op vraag nr. 273 van 27 januari 2021
van ANKE VAN DERMEERSCH

1. De financiële engagementen voor personen met een beperking (PMB) waren reeds 
gebudgetteerd in het uitbreidingsbeleid, maar kwamen initieel pas tegen 2024 op 
kruissnelheid. We trekken die engagementen nu naar voor om de mensen sneller te 
kunnen helpen. Daarvoor moeten dus enkel tijdelijk extra middelen worden voorzien.

Zoals reeds aangegeven zullen deze tijdelijk opgevangen worden op de onderbenutting 
in de aanwending van de relanceprovisie tot wanneer het jaarlijks uitbreidingsbeleid 
in 2024 op kruissnelheid is gekomen. Dit leidt met andere woorden niet tot een 
vermindering van de geraamde andere uitgaven binnen het relanceplan ‘Vlaamse 
Veerkracht’.

2. Neen, ik verwijs graag naar het antwoord op deelvraag 1.

3. Gezien we de extra middelen, nodig voor het naar voor trekken van de financiële 
engagementen voor PMB, op de onderbenutting aanrekenen, dient dit niet opgenomen 
te worden in de aanpassing van de begroting 2021.


